



Varitronix Limited  
Unit A-F, 35/F, Legend Tower,  
7 Shing Yip Street,  
Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

Tel +852-2197-6000  
Fax +852-2343-9555

[www.varitronix.com](http://www.varitronix.com)

## PERSONAL INFORMATION COLLECTION STATEMENT

### 收集個人資料聲明

1. The personal data collected in the "Employment Application Form" will be used by Varitronix Limited to assess your suitability to take up the position for which you have applied and to determine preliminary remuneration and benefits package if you are selected for the position.

精電有限公司在 [職位申請表] 內所收集的個人資料，是用於評估閣下是否適合擔任所申請的職位。此外，若閣下獲聘出任該職位時，作為考慮給予薪酬及福利的指標。

2. The data that you have provided for the purpose of employment may be passed to other department(s) for further consideration.

閣下所提供的職位申請資料，將會轉移到有關部門進行評選。

3. The data that you have submitted will be treated in strict confidence and will not be returned to the applicant. It is our policy to retain the personal data of unsuccessful applicants for a period no longer than six months. If there is other suitable vacancy in the company during that period, your data may be transferred to other department(s) for further consideration.

閣下所提供的資料將會視作機密文件處理，此等資料將不會發還。本公司將會保留求職者的資料為期不多於六個月。若日後有其他合適職位空缺，閣下所提供的職位申請資料，將會轉移到有關部門進行評選。

4. Under the Personal Data (Privacy) Ordinance, you may request access to, and/or correction of your personal data in relation to your application, please send email to [recruit@varitronix.com](mailto:recruit@varitronix.com).

根據《個人資料(私隱)條例》，閣下有權要求查閱及改正申請表上所填報的個人資料。如閣下欲行使這項權利，請發電郵至 [recruit@varitronix.com](mailto:recruit@varitronix.com)。